

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for
Environmental Excellence

媒體及通訊業

Media and Communication

HKT
香港電訊

香港電訊有限公司

HKT Limited

作為一個具企業社會責任的電訊服務供應商，香港電訊有限公司在發展業務的同時致力保護環境。

Being a telecommunication service provider promoting Corporate Social Responsibility, HKT Limited (HKT) is committed to protecting the environment while developing business.



金獎
Gold Award



支持環保活動，與Green Monday合作在員工食堂提供素食餐單。
Supporting green activities, aligned with Green Monday to provide green menus at staff canteens.



透過在數據中心提升網絡設備的能源效益及設置水冷式冷卻系統，2013年六個月內共減少了480萬度的耗電量和3,360噸二氧化碳排放。

By enhancing the energy efficiency of the network equipment and installing water-cooled chillers at data centres, HKT reduced the consumption of electricity by 4.8 million kWh and the emission of 3,360 tonnes of CO₂ in 6 months in 2013.



推出電子客戶服務平台讓顧客閱覽電子賬單及預約服務，減少郵寄紙製宣傳品。

Launching a customer service e-platform for customers to review bills and make appointments online, so as to reduce mailing of paper materials.